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Yrkande – Näridrottsplats i Säve 

 
 
 

Förslag till beslut i nämnden 
 
Idrotts- och föreningsförvaltningen får i uppdrag att skapa en 
näridrottsplats i stadsdelen Säve, förslagsvis på idrottsytan mellan 
Bärbyskolan och hembygdsgården. 
 
 

Yrkandet 
 
Vi i Centerpartiet vill främja idrott och gemenskap i hela vår stad och 
därför förslår vi en ny och modern näridrottsplats för blandidrott i Säve. En 
yta som kommer vara betydande för Säveborna både på skoltid och fritid. 
Idag saknas det en yta i Säve där daglig fritidsidrott, föreningsaktiviteter 
och skolidrotten kan utföras. Bärbyskolans skolgård är det redan idag hårt 
tryck och större delen av skolgården består av hårdgjord yta. En multiyta i 
nära anslutning till skolan hade kunnat komplettera skolgården på ett bra 
sätt samtidigt som den hade kunnat användas av allmänheten andra delar 
av dygnet. 
 
Med en ny näridrottsplats i Säve kommer invånarna få en mötesplats där 
idrottstalanger kan utvecklas och där människor i alla åldrar kan utöva 
sina intressen och hitta glädje och gemenskap, en plats där 
samhällsengagemang och gemenskap kring idrott och föreningsliv möts. 
 
En idrottsyta skulle även kunna bli en viktig ekonomisk motor för 
föreningarna i området då de kan locka till sig större sportevenemang och 
tävlingar samt öka Göteborgs stads attraktivitet som en levande stad i hela 
staden. 
 
Vi i Centerpartiet vill visa att Göteborgs stad är beredd att investera i 
medborgarnas framtid, både centralt och i ytterstaden, för att främja lokal 
idrott och föreningsliv samt skapa en levande och livfull stad som möter 
invånarnas behov. 
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